



CITIZENS' REVIEWS 2017 OPEN CALL APPLICATION FORM

民议间 2017 公开招募申请表格

SECTION A: APPLICANT INFORMATION A 部分: 申请者资料

Name:

姓名:

Identity Card No / Passport no.:

身份证号码/护照号码:

Email Address:

电邮地址:

Current address:

住址:

Mailing Address (if different from above):

通讯地址 (如与住址不同):

Gender:

性别:

Date Of Birth (dd/mm/yyyy)

出生日期:

Nationality:

国籍:

Occupation:

职业:

Language proficiency

语言能力

Written 书写:

Spoken 口头:

Phone (Home/Mobile):

电话 (住家/手机):

Phone (Office):

电话 (办公室):

Language choice for written reviews (select one only): English / Chinese

选择剧评写作的语言 (只选一项): 英文/华文

EDUCATION AND TRAINING 教育与训练背景

Highest Education Qualification:

最高学历:

Have you had any training in creative writing (formal or otherwise)? Yes/No

你是否曾经参与过任何创作性写作的训练 (正式的或非正式的)? 是/否

If you have, please elaborate.

如果曾经参与过, 请加以说明。

Have you had any writings published before? Yes/No

你是否曾经发表过任何写作作品? 是/否

If you have, please elaborate and provide name(s) of the publication.

如果曾经发表过, 请附上作品名称。

SECTION B: REVIEW SAMPLE(S) B 部分：剧评作品

REVIEW SAMPLE(S): Please provide a review of a professional theatre performance. Written sample must be in English or Chinese and not longer than 500 words. You may choose to submit more than 1 review sample within the space provided in this form. Do provide the rightful credits to the production and date of performance reviewed.

剧评作品：请附上一篇你所写的专业剧场演出评论。剧评必须使用英文或华文书写，并且不多于500字。你可以在这份表格的空白处，呈交超过一篇剧评。也请附上该演出的演职员名单和日期。

APPLICANT DECLARATION 申请人声明及签署

I declare that all the information stated in this application is true to the best of my knowledge.
我声明该申请中的所有资料据我所知均属实。

Signature 签名

Date 日期

Full Name (as per I/C or Passport)
全名（与身份证/护照相符）

Terms & Conditions 条款与条件

1. The Citizens' Reviews programme (Cycle 2017) is open to all Singaporean citizens, Permanent Residents and Residents in Singapore, except full-time employees, officers and representatives of Centre 42, as well as the immediate family (spouse, parents, siblings and children) and household members of each such employee.
2. The Citizens' Reviews programme (Cycle 2017) will only accept review sample(s) that are written in English or Chinese.
3. The Citizens' Reviews (Cycle 2017) will commence its open call for applicants on 12 October 2016 at 0000hrs and will end on 6 November 2016 at 2359hrs. All entries submitted after 2359hrs on 6 November 2016 will not be entertained.
4. Each applicant may submit only one form for the 2017 cycle.
5. All Citizens' Reviews Application Forms must be completed and emailed to CitizensReviews@centre42.sg. The Centre will not accept any forms received through post or delivered by hand.
6. All categories in the Citizens' Reviews Application Form must be completed. A 'N/A' or 'NIL' is required in categories where the information required is non-applicable.
7. All applications must be completed within the space limit designated in the Citizens' Reviews Application Form – no additional pages will be allowed or accepted.
8. There will be two rounds of evaluation and selection – Round 1 and Round 2 – after which the successful applicant(s) will be chosen.
9. Round 1 shortlisted applicants will be notified by email no later than 14 November 2016.
10. All Round 1 shortlisted applicants will be required to attend a face-to-face interview as part of Round 2. The interviews will be conducted at Centre 42 on either the 26 or 27 November 2015.
11. The face-to-face interview is a necessary pre-requisite for final selection. In cases where the shortlisted applicant is not in Singapore, he/she may opt for the face-to-face interview to be conducted via a live-webcam-communication online platform like Skype or Tango. Phone interviews will not be accepted.
12. Successful applicants for Citizens' Reviews 2017 will be chosen and notified by email no later than 8 December 2016.
13. The Panels' decision is final. No correspondence regarding the selection of the applicants will be entertained at any time.
14. Terms and conditions are subject to change at the discretion of Centre 42.

1. “民议间”（2017 年度）面向所有新加坡公民和永久居民，但不包括Centre 42 的全职雇员、办公人员、代表，及其直系家属（配偶、父母、兄弟姐妹和子女）与同住家庭成员。
2. “民议间”（2017 年度）只接受由英文或华文写作的剧评作品。
3. “民议间”（2017 年度）公开招募于 2016 年 10 月 12 日 0 点 0 分开始，至 2016 年 11 月 6 日 23 点 59 分结束。2016 年 11 月 6 日 23 点 59 分之后的申请将不予受理。
4. 每个申请者只能呈交一份 2017 年度的报名表格。
5. 所有“民议间”申请者必须填妥表格并电邮至CitizensReviews@centre42.sg。除此之外其它形式的呈交，例如邮递或面交都将不予受理。
6. 请填写“民议间”（2017 年度）申请表格中的所有项目。若当中有项目不适用于你的情况，请注明“不适用”或“无”。
7. 所有申请者只能使用“民议间”申请表格中的空白处填妥资料，不能使用其它附加页。
8. “民议间”（2017 年度）将通过两轮甄选挑选出成功的申请者。
9. 第一轮入围的申请者将于 2016 年 11 月 14 日之前接获电邮通知。
10. 所有第一轮入围的申请人必须参加面试。面试将在 2016 年 11 月 26 日或 27 日于Centre 42 进行。
11. 入围的申请者若面试时不在新加坡，可以选择通过视频通话的方式（例如 Skype 或 Tango ）进行面试，但不能用电话进行。
12. “民议间”（2017 年度）将于 2016 年 12 月 8 日公布招募结果。
13. 评选团的的决定为最终决定。任何关于甄选的质疑都将不予受理。
14. Centre 42 保留对该条款与条件的修改权利。

I have read and agree to abide by the terms & conditions of the Citizens' Reviews programme (Cycle 2017) Open Call Application.

我已经阅读并同意遵守“民议间”（2017 年度）公开招募的条款与条件。

Signature 签名

Date 日期

Full Name (as per I/C or Passport)

全名（与身份证/护照相符）

--- END OF FORM 表格结束 ---